



Allied World Assurance Company, Ltd is pleased to offer the follow extensions under the "DRIVE NORTH via HZMB Scheme" for Hong Kong private car owners travelling to Guangdong Province via the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge ("HZMB").

Allied World Assurance Company, Ltd 世聯保險有限公司誠意為香港私家車主提供於「港車北上港珠澳大橋等效先認計劃」下,經港珠澳大橋駕駛前往廣東省的車輛伸延保障。

ELIGIBILITY 投保資格:

- Hong Kong private cars registered by individuals only;
- Body length of the private car must not exceed 6 meters and seating capacity must not exceed 8;
- The private car is used for social, domestic and pleasure purposes or for the proposer's business or profession only (i.e. not for hire or reward); and
- The private car may only spend up to 180 days per year in Guangdong Province and up to 30 consecutive days each time.
- 只限於以個人名義登記的香港私家車;
- 私家車車身長度不可超過6米及座位數目不可超過8個;
- 私家車只可作社交、家庭、娛樂或投保人的業務或職業用途(不得作出租或收費接載用途):及
- 私家車每年只可在廣東省逗留最多 180 天,每次可連續逗留最多 30 天。



HZMB Hong Kong Cross Border Motor Vehicle Mainland Compulsory Insurance under Unilateral Recognition 港珠澳大橋香港跨境車輛內地交強險等效保險
(Mandatory Cover 必選項目)

Compensation Limits 責任限額 (RMB 人民幣 / 元)

At-fault bodily injury/death of third parties liability limit 有責死亡傷殘賠償限額	At-fault medical expenses liability limit 有責醫療費用賠償限額	At-fault property damage liability limit 有責財產損失賠償限額
180,000	18,000	2,000
Not-at-fault bodily injury/death of third parties liability limit 無責任死亡傷殘賠償限額	Not-at-fault medical expenses liability limit 無責任醫療費用賠償限額	Not-at-fault property damage liability limit 無責任財產損失賠償限額
18,000	1,800	100

HZMB Hong Kong Cross Border Motor Vehicle Supplementary Insurance 港珠澳大橋香港跨境車輛商業保險

Mandatory Cover 必選項目	Optional Cover 自選項目	
Third Party Liability Limit	Driver Liability Limit	(Per) Passenger Liability Limit [†]
第三者責任保險限額	機動車車上司機責任保險(每位)/ 元	機動車車上乘客責任保險 [†] (每位)/ 元
You can choose the following limit 以下是可供選擇的限額(RMB 人民幣 / 元):		
1,000,000	10,000	10,000
2,000,000	30,000	30,000
5,000,000	50,000	50,000
8,000,000	100,000	100,000
10,000,000	200,000	200,000

In the event of a traffic accident occurring in Guangdong Province, please report it immediately to our claims services provider in the PRC, China Pacific Property Insurance Co, Ltd (Guangdong Branch) ("CPIC"), via their customer hotline +86 95500. CPIC shall verify your customer and policy details and provide you with preliminary guidance on the relevant claims procedures.

受保人倘若在廣東省發生交通意外須即時致電本公司的理賠服務商中國太平洋財產保險股份有限公司(廣東分公司) (簡稱"中國太保")提供的客戶熱線 +86 95500 報案。中國太保收到意外通知後將核對有關保單及客戶資料,並對理賠 事宜作出初步指引。

Allied World Assurance Company, Ltd is incorporated in Bermuda with limited liability. Coverage will be underwritten by the Hong Kong branch office of Allied World Assurance Company, Ltd, which is regulated by the Insurance Authority. Coverage is only offered subject to local regulatory requirements. Actual coverage is subject to the terms, conditions and exclusions of the actual policy issued. ©2022 Allied World Assurance Company Holdings, Ltd. All rights reserved.

Allied World Assurance Company, Ltd 世聯保險有限公司是於百慕達註冊成立的有限公司。保障將會由 Allied World Assurance Company, Ltd 世聯保險有限公司的香港分行承保,而該分行受保險業監管局監管。保障只在符合本地的監管規定的情況下提供,實質的保障則受所簽發保單的條款、條件及不保項目規限。©2022 年 Allied World Assurance Company Holdings, Ltd 版權所有。保留所有權利。

[†] You must insure all passenger seats available in your private car under this Optional Cover. 閣下必需按私家車乘客座位總數投保此自選項目。